ヾ讐銀行

Incorporated in Taiwan with Limited Liability

親愛的客戶,您好

【公告】修訂《永豐銀行香港分行服務收費標準》的通知

謹此通知,自 2025 年 4 月 30 日起 ("生效日"),本行將調整《永豐銀行香港

分行服務收費標準》。有關服務收費標準的詳情,請參閱本行網路平台。

本行以此修訂提前 30 天通知閣下有關《永豐銀行香港分行服務收費標準》的調

整。請注意,自生效日起,只有最新版本的服務收費標準才可供下載。

如有任何查詢,歡迎隨時致電香港分行客戶服務專線 (852) 2907 6968 查詢。

永豐銀行香港分行 敬上 2025年3月25日

Dear Customer,

[Announcement] Notice of Amendment to & Bank SinoPac Hong Kong Branch

– Service Charges »

Please be informed that there will be an update to the Service Charges of Bank SinoPac HongKong Branch effective from April 30, 2025 ("Effective Date"). For the details of

Service Charges, please refer to the Bank's online platform.

This Notice of Amendment serves as our 30 days' notice in advance to you regarding changes to the 《Bank SinoPac Hong Kong Branch – Service Charges》. Please note that only the latest version of Service Charges will be available for download from the

Effective Date.

Should you have any queries, please feel free to contact our Hong Kong Branch

Customer Service Hotline at (852) 2907 6968.

Bank SinoPac Hong Kong Branch

Date: 25 March 2025